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Emlékeztet ő 

 
Az Egyesületi Elnökség 2014. január 21-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

megtartott üléséről. 
 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Hartmann Bálint, Kovács 
András, Dr. Kádár Péter, Kovács László, Nagy János, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Dr. Tóth 
Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Rubint Dezső, Bánhegyesi Attila, Dési Albert, 
Hollósy Gábor, Tóth József, Divényi Dániel Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Balázs Péter, Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívott Dr. Madarász 
György és Garai János meghívott. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Az elfogadott Titkársági ügyrend és a 
lektorált MEE stratégia felkerült a honlap vonatkozó részére. A Jóváhagyott 2014 évi MEE 
program feltöltésre került a MEE esemény naptárába. 

Második napirendi pontként Pálfi Zoltán terjesztette elő a VGKB Szakosztály SZMSZ-ét 
Elnökségi jóváhagyásra. Az írásban is megküldött dokumentum „A tagok jogai és 
kötelességei” részével kapcsolatban kérdések merültek fel. Az Egyesületi Elnökség 01/2014 
számú határozatával egyhangúan elfogadta azt a javaslatot, miszerint az előterjesztett 
SZMSZ-szel kapcsolatban az Elnökség tagjai 2014. január végig kell, hogy írásos 
észrevételeket tegyenek a szakosztály vezetőségének. Azokat figyelembe véve kell a 
következő Elnökségi ülésre előkészíteni a VGKB Szakosztály SZMSZ-ét.  

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a 2014. évi MEE díjakra 
jelöléssel kapcsolatos felhívást. A 2014. évi MEE díjak felhívásának közzététele az 
Elektrotechnika februári számában, valamint ezzel párhuzamosan a MEE honlapján, 
együttesen történik. A javaslatokat a Tagnyilvántartó rendszer erre a célra létrehozott 
felületén kell megtenni. Javaslatok beérkezési határideje a MEE díjakra 2014. március 14. A 
Díjbizottságok 2014. április 4-ig fejezik be a bírálatot és készítik el javaslatukat. Az 
Egyesületi Elnökség 2014. április 15-én véglegesíti a díjazottak körét. A diplomaterv és 
szakdolgozat pályázatok esetén a bíráló bizottság a 2013. június 30. után és 2014. június 30-
ig elkészült és beadott diplomaterv és szakdolgozat pályázatokat értékelheti. A felhívás után 
Bánhegyesi Attila javasolta, hogy a Diplomaterv és Szakdolgozat pályázattal kapcsolatban 
érdemes lenne a felsőfokú intézmények diákszervezeteit megkeresni. Haddad Richárd 
felhívta a figyelmet arra, hogy ezzel a javaslattal a Mentor program keretein belül 
foglalkozzunk majd. 

Negyedik napirendi pontként Tóth Éva adott tájékoztatót az Elektrotechnika folyóirat 
helyzetéről. Kiemelte, hogy az elmúlt évben több olyan cikk is megjelent, amelyben fiatal 
tehetségek munkájukról és sikereikről számoltak be. 2013-ban két tematikus lapszám 
készült: „Okos hálózat, okos mérés”, valamint az „Energiatárolás” témakörben. Továbbá 
beszámolt arról, hogy két érdeklődésre számot tartó cikksorozatot indítottak. Az egyik 
Brazília és India villamosenergia-iparáról, a másiknak központi témája az innováció. A lapok 
beköszöntőiben az új tisztségviselők mondhatták el gondolataikat és üzeneteiket. A lap 
elismertségével kapcsolatban több méltató levél is érkezett a szerkesztőségre. A lap 
gazdasági helyzetével kapcsolatban elmondható, hogy az Elektrotechnika 2013 évi 
gazdasági adatai még nem kerültek teljes körű feldolgozásra, de hasonló eredmény várható, 
mint az előző években. Beszámolójában kitért arra is, hogy véleménye szerint a 
hirdetésszervezéssel kapcsolatos szabályozásban lévő tehetetlenség, rugalmatlanság 
bevétel kieséseket jelent. Végezetül megköszönte a rovatszerkesztők munkáját. Nagy János 
hozzászólásában hangsúlyozta, hogy ha valóban probléma van a szabályzattal változtatni 
kell rajta. Béres József kérte, hogy Haddad Richárd vezetésével február végéig készüljön 
konkrét javaslat, amely a felmerült problémákat orvosolja.   
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Ötödik napirendi pontként Günthner Attila számolt be a tagnyilvántartás helyzetéről, a 
2013 évi taglétszám alakulásáról.  
Szűrés időpontja 2011. január 2011. szeptember 2012. január 2012. szeptember 2013.január 2013. szeptember 2014.január
Erre az évre vonatkozó adat 2010 2011 2011 2012 2012 2013 2013
Aktív 5778 5788 5727 5574 5543 5717 5713
Regisztrált befizetés 4330 3918 4096 3855 4346 4032 4394
Elhunyt 85 15 33 28 33
Regisztrálásra váró státusz 36 46 52 71 49 20 8
Kilépett 454 161 228 124 234 133 154
Kizárt 209 115 135
Új belépő 200 171 224 183 207 449 491
Érvényes adatlappal rendelkezik 4423 4585 4587 4669 4722 4987 5046
Tagdij bevétel 11 950e Ft 10 481 e Ft 11 570e Ft 10 535e Ft 11 644e Ft 10 632e Ft 11 548e Ft
2 éve nem fizetett 221 527
Ennyien használták a Tart-t 282 440 666  

Beszámolójában kiemelte, hogy a regisztrálásra várakozók átlagos létszámát a múlt évben 
indított akciónak köszönhetően (miszerint a központ 2 hetente küldd célirányos értesítő 
leveleket az érintett szervezeteknek) sikerült leszorítani. A taglétszám alakulásával 
kapcsolatban elmondható, hogy az új belépők és az egyesületet elhagyók számában kisebb 
hullámzás évente tapasztalható, de összességében a regisztrált befizetők száma az elmúlt 3 
évben stagnálást mutat. A továbbiakban két új fejlesztésre hívta fel a figyelmet. A jövőben 
minden év elején központi adategyeztető levelet küldünk az e-mail címmel rendelkező 
tagtársaknak az Őket regisztráló szervezet tagnyilvántartójának e-mail címéről, amelyre 
azonnal válaszolva tudják adataikat frissíteni. A regisztrálásra váró státuszú új tagokról 
automatikus e-mail üzenetek kerülnek kiküldésre az illetékes tagnyilvántartóknak. 

Hatodik napirendi pontként Kovács András ismertette az Alapszabály változtatás 
előkészítésének helyzetét, amely a Civil törvény és a Ptk. változásai miatt szükségszerű. Az 
elsődleges cél a közhasznú jogállás megtartása. Felhívta a figyelmet arra, hogy az új 
törvények rendelkezéseinek megfelelően lehetőség nyílik az önálló jogi személyiséggel 
rendelkező társaságokkal szövetségként működni. Az előírásoknak megfelelően módosított 
Alapszabálynál is fontos figyelni arra, hogy időtálló legyen, azaz olyan hivatkozásokat kell 
tartalmaznia, amelyek miatt nem kell minden alrendszeri változás esetén Alapszabályt 
változtatni.  Szívesen fogadja azokat a személyeket, akik szeretnének bekapcsolódni az 
Alapszabály módosítás előkészítési munkájába. Kovács László és Nagy János jelezték 
bekapcsolódási szándékukat. A következő Elnökségi ülésre már egy konkrét javaslatot 
szándékozik előterjeszteni. Béres József kérte, hogy a MEE számára mutatkozó új 
lehetőségekről, alternatívákról az Elnökség tagjai kapjanak egy összefoglalót. 

Hetedik napirendi pontként Haddad Richárd a 61. vándorgyűlés műszaki, tartalmi 
szervezésének indításáról számolt be. Bejelentette, hogy a delegálások alapján megalakult a 
Szervezési Bizottság, amely első ülését február 10-én tartja. Szakmai és kommunikációs 
szinten egyaránt megtörtént az első szélesebb körű egyeztetés a főtámogatóval. Az 
előadások megküldésével kapcsolatos felhívásnak meg kell jelennie a következő lapban. 
Kovács András emlékeztette az Elnökséget, hogy az előző ülésen elhangzott, hogy jelen 
ülésünkön meg kell szavaznunk a tematikát. Haddad Richárd válaszában kifejtette, hogy 
első körben a Vándorgyűlés Szervezőbizottsággal kell egyeztetni a szekciók tematikáját, és 
az első ülést nem tudtuk jelen Elnökségi ülés előtt megszervezni. 

Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila kérte az írásban előterjesztett 
mérlegkészítési ütemterv jóváhagyását. Ángyánné Kiss Zsuzsanna felhívta az Iroda 
figyelmét arra, hogy a zárási folyamatot megelőzően jó lenne a szervezetekkel záró 
egyenlegüket visszaigazoltatni. Az Egyesületi Elnökség 02/2014 számú határozatával  
egyhangúan elfogadta az írásban előterjesztett 2014 évi mérlegkészítési ütemtervet.  

Kilencedik napirendi pontként Hollósy Gábor egy prezentáció segítségével mutatta be a 
VHTSZ Szakosztályt. A Szakosztály a MEE új stratégiájának ipari és szakmai szintjéhez 
kapcsolódik leginkább, azon belül is a legkisebb költség elv célkitűzésre rendelkezik 
referenciákkal. Tóth József az EDF DÉMÁSZ képviseletében elmondta pozitív tapasztalatait 
a Szakosztállyal kapcsolatban. A VHTSZ mindig meghallotta azokat az üzeneteket, amit az 
ipar adott, és amire kíváncsi volt. Az engedélyesi tevékenység operatív közreműködője lehet 
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a VHTSZ. Béres József kérdésére, hogy a nagyobb anyaggyártók bele esnek-e a 
szakosztály fókuszába, Hollósy Gábor elmondta, hogy közvetve foglalkoznak velük. Volt már 
egy sikeres együttműködés a miskolci FUX céggel egy közös rendezvény kapcsán. A 
felvetéssel kapcsolatban megállapításra került, hogy ez a terület egy jó együttműködési 
lehetőséget mutat a VGKB Szakosztállyal. A következő bemutatkozást a MEE Dél – Alföldi 
Déri Miksa Koordinációs Központ vállalt magára. 

Tízedik napirendi pontként Béres József javaslatot tett a MEE-Stratégiához kapcsolódó új 
projektek indítására.  
Elsőként a „Mentor program” elindításával kapcsolatban javasolta, hogy az Egyesületi 
Elnökség szponzorként bízza meg Orlay Imrét, hogy az ÉMAKÓ mentor programjának 
tapasztalatai alapján a MEE-Stratégiával összehangolva a következő Elnökségi ülésre 
dolgozza ki a projektindító adatlapot, amely alapján már a MEE szervezetek delegálhatnak 
személyeket tagként a csoportba. Továbbá javaslatot kell tennie a projekt mentorának 
személyére. Haddad Richárd előzetesen hívta fel arra a figyelmet, hogy a projektbe 
elsősorban nem elméleti, hanem tevőleges tagokra van szükség, akik a megvalósításban 
tudnak szerepet vállalni.  
Másik projektként az egységes, országos FAM képzések koordinációjával kapcsolatos 
projekt kidolgozására, vezetésére szponzorként Bánhegyesi Attilát, a projekt mentorának 
pedig Németh Bálintot, a MEE FAM MUBI titkárát javasolta. A MEE-Stratégiával 
összehangolva a következő Elnökségi ülésre ki kell dolgozni a projektindító adatlapot. A 
projektnek hosszútávon KIF, KÖF, NAF területtel is kell foglalkoznia, amelynek részleteit már 
a projekt team kell, hogy kidolgozza.  
Harmadik projektként a MEE-Stratégiához igazodó koncepció alapján a tavaszi kiállításokon 
való megjelenésünk kidolgozását tartjuk fontosnak. Meg kell határozni, hogy mely 
kiállításokon, milyen célcsoportnak, milyen üzeneteket akarunk átadni. A projekt 
szponzorának Tóth Évát, mentorának Lepp Klárát javasolta. A projekt kidolgozásába a  
Kommunikációs és Marketing Bizottságot be kell vonni. A koncepciónak a következő 
Elnökségi ülésre el kell készülnie. Béres József hozzátette, hogy azokon a kiállításokon, 
amik a következő Elnökségi ülés előtt kerülnek megrendezésre, igyekeznünk kell a Stratégiát 
figyelembe véve megjelenni. Az Egyesületi Elnökség 03/2014 számú határozatával  
egyhangúan elfogadta „Mentor program” a „az egységes, országos FAM képzések 
koordinációja” és a „MEE-Startégiához igazodó koncepció alapján a tavaszi kiállításokon 
való megjelenésünk” projektek indítását és a javasolt szponzorok és mentorok megbízását.   

Egyebek: 
- Béres József tájékoztatta az Elnökséget, hogy a MEE nevében Béres József és 

Haddad Richárd aláírásával közleményt adtunk ki a paksi erőműbővítésről. A 
közleményben figyelembe vettük a már korábban tett állásfoglalásainkat, amelyekben 
már utaltunk a koncepció támogatására. Ezeknek megfelelően igyekeztünk időben 
reagálni honlapunkon és az MTI-nek megküldött nyilatkozatunkban. Fontos 
hangsúlyozni, hogy a MEE mindvégig szakmailag kíván ehhez a koncepcióhoz 
csatlakozni. Az Elnökségi tagok hozzászólásai után kialakult az az álláspont, hogy az 
Egyesületnek ebben a kérdésben mindig szakmai alapokra helyezve a politikai 
függetlenség szempontjából egyértelműen kell fogalmaznia. Továbbá egyetértés volt 
abban, hogy ezzel a témával több szinten (konferenciák, szakmai tanulmányok, 
oktatás, társadalmi elfogadtatás) kell foglalkoznunk. Ennek megfelelően célszerű egy 
stratégiai projektet indítanunk. 

- Kovács László felvetett a MEE Közgyűlésének és a VET szakember találkozójának 
esetleges összevont szervezését. Béres József megkérte Kovács Lászlót, hogy a 
MEE Irodával egyeztetve a következő Egyesületi Elnökségi ülésre készítsen egy 
olyan részletes előterjesztést, amely alapján az Elnökség ebben a kérdésben döntést 
tud hozni.  

- Orlay Imre felvetette annak a lehetőségét, hogy a következő Egyesületi Elnökségi 
ülést lehetne Fóton, az Élhető Jövő Parkban szervezni. Béres József kiegészítésként 
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elmondta, hogy ha valaki szeretne ott rendezvényt szervezni, az ELMŰ bizonyos 
feltételek mellett, egyeztetést követően ingyen biztosítja. 

 
 
Budapest, 2014. január 21.  
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

 

Günthner Attila Béres József Haddad Richárd 
Irodavezető Elnök Főtitkár 

 


